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Justerandes signatur   

 

Kf § 14.      

 

 

Frågestund 
 

Allmänhetens frågestund 

1. En medborgare frågar kommunstyrelsens ordförande om kommunen har 

några planer på att bygga nya hyresrätter i Ljungby och hur de planerna i så 

fall ser ut. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att det 

kommunala bostadsbolaget Ljungbybostäder AB jobbar med frågan. Just nu 

färdigställer bolaget 32 lägenheter på Åängen. Det finns också tankar på att 

bygga fastigheter på spårområdet i centrala Ljungby, men de är inte ritade 

idag. Det finns också privata företag som tittar på möjligheterna att bygga 

lägenheter centralt i Ljungby.  

 

Ledamöternas frågestund 

1. Roland Johansson (ALT) riktar sin fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

Enligt uppgift ska du ha sagt i radion att den minskande befolkningen i 

kommunen kan fyllas upp av flyktingar. Är det Moderaterna eller alliansen 

som har det förslaget? 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att 

befolkningen i Ljungby kommun har minskat med 146 personer och att hon 

blev intervjuad i radion om orsaken till minskningen. Wiesel svarade då 

bland annat att unga söker eftergymnasiala utbildningar på andra orter och 

att etableringar inom näringslivet är viktigt för jobbens skull. Wiesel 

svarade också att Ljungby kommun inte har tagit emot så många flyktingar 

som de andra kommunerna i länet har gjort, vilket har betydelse för 

befolkningsutvecklingen.  

 

2. Tryggve Svensson (V) frågar kommunstyrelsens ordförande när hans 

motion om att Ljungby kommun ska införa de nya pensionsreglerna för 

politiker ska behandlas av fullmäktige.  

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att 

personalutskottet tittar på motionen och att den bör komma upp under våren. 

 

3. Med anledning av Roland Johanssons (ALT) tidigare fråga om flyktingar, 

frågar Jan Lorentzson (SD) kommunstyrelsens ordförande vad logiken är att 

ta emot fler flyktingar i kommunen när många flyttar från kommunen på 

grund av brist på jobb. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Ann-Charlotte Wiesel (M) svarar att 

Ljungby kommun är en rik kommun i ett rikt land och då bör vi klara av att 

ta emot fler flyktingar, som våra grannkommuner, men vi ska inte ta emot 

fler än att vi kan ta hand om dem.  


